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Protokół nr IV/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 29 stycznia 2019 r.  

w Domu Kultury w Chmielniku. Starobuska 10, sala konferencyjna  
w godzinach od 16:00 do 17:40. 

1. Otwarcie sesji 
 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita 
Jabłońska, która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady 
Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 
organizacyjnych, pracowników urzędu, burmistrza Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta  
i gminy Chmielnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  
z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 
obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 
 
Lista obecności sołtysów na IV sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 
2. Stwierdzenie kworum 
 
  W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład 
Rady wynosi 15 radnych). W IV sesji Rady nie uczestniczył radny Jerzy Kulpiński. Stanowiło to 
podstawę do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych na sesji dnia 29 stycznia 2019 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
Za przyjęciem protokołu z III sesji głosowało 14 radnych. 
Lista imienna głosowania 
14 ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska – Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 

Protokół z IV sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – Inspektora do spraw 
Obsługi Rady Miejskiej oraz Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji  
i Promocji UMiG w Chmielniku.  
 
4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad dnia 29 stycznia 2019 r. głosowało 14 
radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
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0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 
 

Burmistrz na początku swojego sprawozdania podziękował za wszystkie zaproszenia 
na spotkania świąteczno – wigilijne, w których miał zaszczyt uczestniczyć. Następnie 
przedstawił informację o postępie prac przy na budowie Zespołu Placówek Oświatowych  
w Piotrkowicach, a także świetlic w Śladkowie Dużym i Ługach.  

Paweł Wójcik powiedział, że w najbliższym czasie firma „Projekt –Technika” będzie 
przygotowywała projekt termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Projektem 
zostanie „objęty” budynek jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kotlicach oraz budynek 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Zreczu Dużym. Głównym celem jest docieplenie 
budynków, a także wymiana systemu ogrzewania w tych obiektach. Kolejną, wkrótce, 
rozpoczynającą się inwestycją będzie budowa Komisariatu Policji w Chmielniku.  
Na przełomie stycznia i lutego zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie inwestycji. W tej 
sprawie zostały wydane wszystkie pozwolenia. 

Burmistrz poinformował, że rozpoczęły się wizyty audytorów z przygotowaniem 
domostw do montażu instalacji fotowoltaicznych. Urząd Miasta i Gminy w Chmielniku 
wystawił odpowiednie upoważnienie tylko dla jednego pracownika, który ma prawo 
sprawdzać domy pod względem możliwości montażu instalacji. Burmistrz ostrzegł także, aby 
nie podpisywać żadnych wstępnych umów z innymi firmami. 

Paweł Wójcik przedstawił harmonogram spotkań wiejskich, na których będą 
odbywały się wybory sołtysów i rad sołeckich na pięcioletnia kadencję. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Chmielnik.  
 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Sekretarz Gminy poinformował,  
że Związek Nauczycielstwa Polskiego pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Chmielnik.  
 
Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 
radnych. 

ZA podjęciem uchwały IV/29/2019 w sprawie zmiany tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Chmielnik głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 



3 

 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych przez członków rodzin wielodzietnych, spełniających warunki do otrzymania 
Karty Dużej Rodziny 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 
pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały IV/30/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie częściowego 
zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonej przez 
właścicieli nieruchomości zamieszkałych przez członków rodzin wielodzietnych, spełniających 
warunki do otrzymania Karty Dużej Rodziny głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Lista imienna głosowania 
11 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, 
Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Teresa 
Chwalińska 
0 - PRZECIW 
3- WSTRZYMUJĘ SIĘ 
Piotr Mołas, Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski 
0 - BRAK GŁOSU 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 
Została zgłoszona autopoprawka: w podstawie prawnej projektu – zapis „art. 6k ust.1 pkt.1, 
ust. 2 i 3, w związku z art. 6j ust.2 ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach” zastąpiono zapisem „art. 6k ust.1 pkt.1, ust. 2 i 3, w związku 
z art. 6j ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach” oraz w § 1 w wersie 2 zapis „art. 6j ust. 2” zastąpić zapisem „art. 6j ust.1 pkt 1” 
oraz w ostatnim wersie zapis „od gospodarstwa domowego” zastąpić zapisem „od liczby 
mieszkańców”. 
 
Sołtys sołectwa Suchowola zapytał dlaczego śmieci muszą zdrożeć aż o 50%? 

Sekretarz odpowiedział, że opłaty za odbiór odpadów komunalnych powinny wzrosnąć już  
w roku 2018. Podwyżki te podyktowane są „odgórnie” i nie jest to wzrost tylko w naszej 
gminie, ale w całej Polsce. Zmianie uległy ceny skupu odpadów i do każdego kilograma 
śmieci trzeba dopłacić. Straty Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku za poprzedni rok to 
kwota ok. 175 tysięcy złotych. 

Sołtys Suchowoli Jan Klikowicz zapytał co mieszkańcy mają zrobić z odpadami 
wielkogabarytowymi i oponami, których ZUK nie chce odbierać? 
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Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku Jerzy Grusiecki odpowiedział, że odbierane 
są tylko opony z aut osobowych, a opony z samochodów ciężarowych i sprzętów rolniczych 
powinny być zostawiane u wulkanizatora w zakładzie, w którym są wymieniane. 

Sołtys Śladkowa Małego Agnieszka Głuszek zapytała co mają robić sołectwa z odpadami  
z przystanków, placów zabaw. 

Jerzy Grusiecki odpowiedział, że ZUK w Chmielniku ma podpisaną umowę na odbiór 
odpadów z przystanków. Odbiór odpadów z placów zabaw i po festynach nie  
ma uregulowania w umowie. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że projekt uchwały był też omawiany z sołtysami. 
 
Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie ze zgłoszonymi autopoprawkami.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/31/2019 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty głosowało 14 
radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
9 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
5 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski, Piotr Mołas, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski 
0 - BRAK GŁOSU 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego– Sekretarza Gminy. 
Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/32/2019 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
11 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, , Edyta Ciopińska, Hieronim 
Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, 
Monika Nowak, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
3 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski, Piotr Mołas 
0 - BRAK GŁOSU 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Chmielnik na lata 2019 – 2023. 
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Projekt uchwały został omówiony przez Martę Wójtowicz – Inspektor Wydziału 
Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami UMiG w Chmielniku. Do projektu nie zgłoszono 
uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/33/2019 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Chmielnik na lata 2019 – 2023 głosowało 
14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 
wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  i w domu” na 
lata 2019 – 2023. 

Projekt uchwały został omówiony przez Ewelinę Skuzę – Dyrektora MOPS  
w Chmielniku. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 
projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/34/2019 w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

Projekt uchwały został omówiony przez Ewelinę Skuzę – Dyrektora MOPS  
w Chmielniku. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 
projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
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ZA podjęciem uchwały nr IV/35/2015 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 głosowało 14 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14– ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 
pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

Projekt uchwały został omówiony przez Ewelinę Skuzę – Dyrektora MOPS  
w Chmielniku. Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 
projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/36/2019 w sprawie zasad zwrotu wydatków na 
świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 
2023 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami UMiG w Chmielniku. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/37/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 
dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od 
wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego  
w prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik, 
zabudowanych na cele mieszkaniowe. 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami UMiG w Chmielniku. 

Do projektu nie zgłoszono uwag. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/38/2019 w sprawie określenia wysokości i warunków 
udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Chmielnik, zabudowanych na cele mieszkaniowe głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 

16. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2019 roku. 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/39/2019 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik 
 w 2019 roku głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
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Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Chmielnik na lata 2019 – 2035. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/40/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2019 – 2035 głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Do projektu 
nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr IV/41/2019 w sprawie zmian budżetu na 2019 rok 
głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  
do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
14 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
 
18. Sprawy różne. 

Irena Słomka – Skarbnik Gminy poprosiła sołtysów o jak najszybsze doręczenie 
nakazów płatniczych, gdyż zbliża się akcja naliczania podatków na 2019 rok, a także aby 
składane podpisy odbierających nakazy były czytelne (nie może to być parafka).  

-- 
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Przewodnicząca Towarzystwa Miłośników Ziemi Chmielnickiej przekazała prośbę do 
radnych o spotkania z mieszkańcami. Częściej radni, zwłaszcza, z Chmielnika powinni 
spotykać się z mieszkańcami miasta.  

-- 

Sołtys Suchowoli zapytał, kto ma obowiązek odśnieżania chodników. „Piaskarki” 
odśnieżają drogę, ale te „zwały” śniegu ponownie wrzucają na oczyszczony chodnik.  

--  

Mieszkańcy Chmielnika, którzy mają zlokalizowaną działalność gospodarczą przy Alei 
Zwycięstwa w Chmielniku poprosili o interwencję Burmistrza i Rady Miejskiej w sprawie 
umieszczenia, przywrócenia wjazdu/zjazdu na drogę krajową z ich posesji, po oddaniu do 
użytkowania północnej obwodnicy Chmielnika. Nie są oni przeciwni obwodnicy, ale ta 
inwestycja odcięła ich zakład od drogi krajowej. Czują się dyskryminowani w tej sprawie  
bo do stacji benzynowej został wykonany wjazd. Zostało złożone pismo w tej sprawie do 
Burmistrza oraz Rady Miejskiej w Chmielniku.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że ta sprawa jej jest znana. To jest 
„świeże podanie” i będzie na pewno omawiane na komisji Rady z osobami 
zainteresowanymi.  

Burmistrz podkreślił, że sprawa jest trudna do realizacji, ale nikt nie zostawił jej „ad 
acta”. Na pewno odbędą się w tej sprawie kolejne spotkania i kolejne rozmowy.  

19. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania się porządku IV sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 
dokonała zamknięcia obrad dnia 29 stycznia 2019 roku. 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran –  


